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ABOUT THE SERIES: For over 100 years Oxford World's Classics has made available the
widest range of literature from around the globe. Each affordable volume reflects
Oxford's commitment to scholarship, providing the most accurate text plus a wealth of
other valuable features, including expert introductions by leading authorities, helpful
notes to clarify the text, up-to-date bibliographies for further study, and much more.

作者介绍: 

亨利·詹姆斯（Henry
James），19世纪美国继霍桑、麦尔维尔之后伟大的小说家，也是美国乃至世界文学史
上的大文豪。著有长篇小说：《一个美国人》《一位女士的画像》《鸽翼》《使节》《
金碗》等。他的创作对20世纪崛起的现代派及后现代派文学有着非常巨大的影响，是心
理分析小说的开创者之一，是20世纪小说的意识流写作技巧的先驱。

萧绪津，1942年8月出生于天津，祖籍奉化。1965年9月进入教育系统工作，先后在宁
波市职工业余学校、宁波市第十二中学、宁波市师范学校和宁波中学担任英语教师。20
02年10月退休。中学高级教师。
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书评

“He had never dreamed of anything so fringed and scalloped, so buttoned and
corded, drawn everywhere so tight, and curled everywhere so thick. He had never
dreamed of so much gilt and glass, so much satin and plush, so much rosewood and
marble and malachi...  
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